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onderwerp: Fietspaden; Veiligheid en Comfort

De raad van de gemeente Gouda in vergadering bijeen op 21 november 2018,

Constaterende dat:
- Afgelopen zomer de betegelde fietspaden in Gouda ernstig te lijden hadden onder de extreme

droogte, waardoor tegels los kwamen te liggen en hobbels en kuilen ontstonden
- Er in de gemeente Gouda zich herhaaldelijk ernstige ongevallen voorgedaan hebben op

betegelde fietspaden
- De gemeente Gouda zich profileert als Fietsstad
- De gemeente Gouda al met één experiment op het Westmolenpad met een alternatieve vorm

van toplaag voor een wandelpad is gestart
- De gemeentelijke fietspaden, net als de wegen en voetpaden, onderhoud technisch geen hoog

kwaliteitsniveau hebben

Overwegende dat:
- De gemeente Gouda zich inzet om ook andere vormen van toplaag te testen op geschiktheid op

het gebied van veiligheid en comfort voor fietspaden.
- Dat het testen van alternatieve toplagen zich niet hoeft te beperken tot wandelpaden, maar dat

ook fietspaden in Gouda deze aandacht verdienen
- Door een andere vorm van toplaag te kiezen de veiligheid en het fietscomfort sterk zouden

kunnen verbeteren, maar dat dit mogelijk ook financiële consequenties kan hebben.

Verzoekt het college:
- de mogelijkheden om de hoofdfietsroutes in Gouda te verbeteren op het gebied van veiligheid 

en fietscomfort te onderzoeken
- hierbij niet alleen te denken aan asfalt maar ook aan alternatieve vormen zoals visbektegels of 

gerecycled plastic (Het Zwolse model)
- de uitkomsten van het onderzoek uiterlijk in de eerste helft van 2019 met de raad te delen en te 

verwerken in het uitvoeringsprogramma Mobiliteit

En gaat over tot de orde van de dag.
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